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17 stycznia 2022

Wiceminister zdrowia gościł w UJK

Wiceminister zdrowia Piotr Bromber odwiedził dziś Uniwersytet Jana
Kochanowskiego w Kielcach. Podczas spotkania, w którym wzięli udział m.in.
marszałek Andrzej Bętkowski, dyrektor Departamentu Ochrony Zdrowia Urzędu
Marszałkowskiego Bogumiła Niziołek, rektor uczelni Stanisław Głuszek, wojewoda
świętokrzyski Zbigniew Koniusz oraz dyrektor Świętokrzyskiego Oddziału
Wojewódzkiego NFZ Małgorzata Kiebzak, rozmawiano na temat potencjalnych
kierunków rozwoju Collegium Medicum UJK i powstaniu klinicznego szpitala
uniwersyteckiego.

Jak powiedział wiceminister Piotr Bromber, który w Ministerstwie Zdrowia odpowiedzialny
jest za rozwój kadr medycznych, bardzo zależy mu na rozwoju Collegium Medicum.

– Dziś dostępność do świadczeń opieki zdrowotnej w dużym stopniu jest
uzależniona od potencjału ludzkiego – liczby lekarzy, pielęgniarek, ratowników
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medycznych, położnych. Pandemia nam to uzmysłowiła w jeszcze większym
stopniu i utrwaliła przekonanie, że powinniśmy robić wszystko, by wzmacniać ów
potencjał. Rozwój Wydziału Lekarskiego w Uniwersytecie Jana Kochanowskiego
wpisuje się w regionalne wsparcie tego potencjału. Rozwój kadry medycznej w
województwie świętokrzyskim będzie determinował poczucie bezpieczeństwa
zdrowotnego mieszkańców – mówił podczas konferencji prasowej zwołanej po
zakończeniu spotkania.

– Bezpieczeństwo zdrowotne mieszkańców regionu to priorytet, jeden z
podstawowych celów i wyzwań przed którymi stoi Zarząd Województwa. Od
chwili rozprzestrzenienia się koronawirusa wielokrotnie to potwierdzaliśmy;
przekierowaliśmy z Regionalnego Programu Operacyjnego ponad pół miliarda
złotych na walkę z pandemią covid-19 i wciąż takie działania inicjujemy. Jesteśmy
organem prowadzącym dla Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego,
które wykorzystując nowoczesne technologie i nowatorski sprzęt, przy wsparciu
naukowców Uniwersytetu Jana Kochanowskiego, pokazało jak skutecznie można
owe technologie stosować do walki z koronawirusem. Warto podkreślić, że RCN-T
wykonało najwięcej testów na obecność covid-19 ze wszystkich placówek
wykonujących tego rodzaju badania w województwie – powiedział marszałek
Andrzej Bętkowski. – To właśnie troska o rozwój i wzmacnianie szeroko pojętej
opieki medycznej w regionie sprawia, że samorząd województwa funduje
stypendia dla studentów medycyny – dodał.

Andrzej Bętkowski podkreślił, że Zarząd Województwa jest głęboko zainteresowany
rozwojem Collegium Medicum i powstaniem klinicznego szpitala uniwersyteckiego.

– Jesteśmy otwarci na dyskusję. Jestem przekonany, że Sejmik Województwa
wesprze nasze działania zmierzające do realizacji tych celów – powiedział
marszałek.

Jak poinformował rektor Uniwersytetu Jana Kochanowskiego prof. Stanisław Głuszek,
uczelnia od przyszłego roku akademickiego planuje uruchomienie kierunku Farmacja.

– Wspólnie z Politechniką Świętokrzyską staramy się również o utworzenie
kierunku Inżynieria biomedyczna. Stawiamy na rozwój kierunków medycznych
naszej uczelni biorąc pod uwagę przede wszystkim aspekt zapotrzebowania



Wiceminister zdrowia gościł w UJK | 3

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Wiceminister zdrowia gościł w UJK | 3

społecznego. A to zapotrzebowanie na kadry medyczne, zarówno w kraju jak i w
naszym województwie, jest ogromne. Pandemia szczególnie to potwierdziła –
powiedział Stanisław Głuszek.
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